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Z A P I S N I K 
s 5. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 27. siječnja 2014. 
u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica, Katarina Mihelčić, zamjenica 
gradonačelnika, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, 
Davorka Grgrurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i 
promet, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak-Delnice“ d.o.o., Irena Vučenik Šostik, direktorica 
TZ Grada Delnica, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Gordana Piskač, pročelnica 
JUO, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, 
samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije  i Klaudija 
Kumpar, tajnica gradonačelnika. 
Izostanak je ispričala ravnateljica „Hlojkice“ Zvezdana Jerković. 
 
Gradonačelnik otvara sjednicu, pozdravlja sve prisutne. Imamo tjedni plan aktivnosti za ovaj 
zadnji siječanjski mjesec. Radi ozbiljnosti materijala zamolio je članove da iza svakoga 
prijedloga i plana aktivnosti stoji potpis osobe koja ga je izradila.  Također, ako iz nekog 
opravdanog razloga ne možete doći, važno je da pošaljete zamjenu koja će prenijeti sve 
relevantne informacije s jedne i s druge strane. Poziva gospodina Abramovića kaže što se 
događalo. 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ ispričao je nedolazak na sjednicu u petak i to zbog intervencija na 
kojima sudjeluju svi vatrogasci tako da nema mogućnosti poslati na sastanak nekog drugog. 
Naime, došlo je do prevrtanja autocisterne kod Gerova dok je istovremeno gorio dimnjak u 
Supilovoj 70, a kasnije i u Grabnju 10. Noću se radilo na uklanjanju drveća na cesti u Gustom 
Lazu i Kuželju. 

- obzirom da je postala gotovo navika pozivati vatrogasce na intervencije čišćenja 
županijskih prometnica od porušenih stabala, stav je Kolegija da se Cestama Rijeka uputi 
dopis u kojem će se obrazložiti da će vatrogasci biti na raspolaganju kada će to interesi 
sigurnosti zahtijevati, ali da to ne može biti rutina i svakodnevna obveza s obzirom na to da 
postoje nadležne službe koje su za to ekipirane i osposobljene. Treba navesti da vatrogasci u 
proračunu imaju strogo namjenska sredstva za aktivnosti koje su u nadležnosti vatrogastva i 
da izvan toga ne mogu i ne smiju trošiti sredstva. Također, za takve intervencije potrebno je 
dobiti nalog koji će, kasnije, biti podloga za fakturiranje. 

- gradonačelnik je zamolio da, kada vatrogasci pomažu starim i nemoćnim ljudima 
oko čišćenja snijega, da taj snijeg ne bacaju na Supilovu ulicu. 

- što se tiče plana rada u vatrogastvu se iste stvari i iste vježbe rade kroz četiri dana, 
petak je dan tehnike dok je subota dan čišćenja. 

 



GORDANA PISKAČ  – i dalje se odvijaju aktivnosti vezane za izradu prostorno planske 
dokumentacije (urbanistički planovi Velike i Male Polane, dovršetak na Planu UPU Kendar 
Lučice i K3 zone).  

- uspostavljen je kontakt s odvjetnikom koji zastupa Fracasso i D.E.L.N.I. gospodinom 
Pindulićem koji je obavijestio da ove firme i dalje stoje na stavu da im tako planirana cesta 
trenutno ne odgovara. S obzirom na to da se upravo radi na prijavi ove ceste za sredstva 
Europske unije, potrebno je vidjeti što dalje. 

- radi se na popunjavanju upitnika i prikupljanju dokumentacije vezane uz Plan 
gospodarenja otpadom, a po nalogu Revizije. Podaci moraju biti poslani do 31. siječnja. 

- do kraja siječnja radi se na planu rada JUO koji se dostavlja gradonačelniku. 
- Radnički dom – dostavit će se izvješće Fondu za zaštitu okoliša  o provedenoj javnoj 

nabavi. 
- u tijeku su radovi i aktivnosti vezane uz popis imovine – čekamo zaključenje prošle 

godine i listing i po tome se kreće u aktivnosti. 
 
ĐULIO JUSUFI navodi da nema posebnih aktivnosti koje bi se isticale izvan redovitih. 
- radi se na redovitim knjiženjima ulaznih i izlaznih faktura te izvoda 
- do 15. 1. zaprimane su fakture za 2013. Nakon toga idu pripreme za godišnji obračun 
odnosno popis   imovine.  
- četvrtu godinu za redom Grad završava s viškom prihoda na rashodima čime je jedan od   
  rijetkih u  PGŽ s takvim financijskim rezultatom.  
- javne potrebe završavaju se s izvršenjem između 99 i 100 %, kao i  zakonske obveze vezane  
  uz Crveni križ i DVD 
- ovaj tjedan radi se na završnim knjiženjima, preknjiženjima i usklađenjima kako bi se  
  započela priprema za Godišnji obračun. 
- Plan javne nabave za 2014. i interni akt za javnu nabavu biti će dovršeni ovoga tjedna. 
- gradonačelnik Ivica Knežević zamolio je službe da dorade odnosno preciziraju ugovor s  
  Ingro trgovinama Valentin vezano za razno-razne nabavke. 
 
 

TOMISLAV MRLE navodi da pisarnica i tajnica obavljaju svoje redovite poslove 
‐ Sanda Bubanj radi na imovinsko pravnim predmetima, na upisu Knjižnice i prostora bivše 

mesnice u zemljišne knjige, radi na sustavu zaštite i spašavanja. 
‐ Martina Petranović će u narednom periodu imati dosta posla vezano uz izradu akata i 

svega što proizlazi nakon sjednice Socijalnog vijeća koja se održava danas. 
‐ Kao voditelj Službe, uz uobičajene i redovite poslove, ovoga tjedna radi na organiziranju 

sastanka koji će biti održan u utorak na temu Vijeće za prevenciju kriminaliteta na 
području Grada. Na sastanak je pozvano 40-ak subjekata s područja Grada Delnica. 

Gradonačelnik je podnio informaciju o tome da je održan sastanak s odvjetnikom koji 
zastupa gospodina Remu Malnara i njegovu imovinu u povratu, g. Šućurom, te gospodinom 
Pintarom koji zastupa Grad Delnice, a tema je bila stan u zgradi, Supilova 9 koji je sada u 
ugovornom odnosu sa zaštićenim najmoprimcem Ivanom Kesićem. Postignut je dogovor i 
odvjetnik Šućur je suglasan da se napravi otkaz ugovora o najmu nepromijenjenih odnosa uz 
uvjet da gospodin Kesić mora gradu predati ključ zadnjeg dana kada ide u mirovinu (što 
treba točno provjeriti). U tom smislu Stručne službe (Sanda Bubanj) trebaju izraditi otkaz 
ugovora i jedan primjerak dostaviti g. Šućuru. 

 
 



INDIRA RAČKI JOSKIĆ ispričala je svoj izostanak na sjednicu Kolegija u petak. 
Naime, u petak je dorađen knjižnični program na način da se mogu isprintati dužnici ili oni 
koji su uništili knjigu i to moraju participirati. 
‐ uvedeno je izdavanje računa za članarinu i zakasninu. 
‐ natječaj „moja prva knjiga“  je vrlo kreativna i značajna stvar jer u knjižnicu dolazi 

nekoliko malih kreativaca osnovne škole. Ove godine to su dvije djevojčice s jednom 
pričom koju stavljaju na papir i likovno i literarno, a pod pokroviteljstvom Ministarstva 
znanosti obrazovanja i sporta. 

‐ učenici prvih razreda besplatno su učlanjeni u Knjižnicu na godinu dana 
‐ radi se na izradi web stranice i u tom se smislu surađuje s gospođom Višnjom Bolf. 

Očekuje se dovršetak stranice ovoga tjedna. 
‐ Nove knjige uvode se u inventar. Ovdje treba spomenuti sljedeće: Ministarstvo kulture 

donira Knjižnici knjige koje su njima na neki način višak, ne knjige koje tražimo nego 
knjige različitih sadržaja, te traže da se uvedu u inventar što iziskuje podosta vremena. 
Obzirom da Knjižnici nedostaje prostor, dio knjiga poslan je u knjižnicu u Kutima te u 
neke druge, okolne knjižnice.  

‐ Obzirom na to da već duže vrijeme u Knjižnici rade samo ravnateljica i jedna djelatnica, 
vrlo je teško provoditi sve aktivnosti, pogotovo radionice koje se održavaju ponedjeljkom 
i četvrtkom. U tom smislu obavljen je razgovor s nekoliko osoba koje bi mogle 
volontirati, no niti jedna od njih nije iskazala interes za rad s djecom. Što se pak tiče 
stručnog osposobljavanja problem je što na području Grada Delnica nema niti jednog 
knjižničara, te je u suradnji s djelatnicama Zavoda za zapošljavanje razmotrena 
mogućnost provedbe programa „Mladi za mlade“. Ukoliko to ne bude moguće, 
razmišljalo se o tome da se gospođa Zubović, koja zna raditi i voli djecu, angažira na 
vođenju kreativnih radionica. 

‐ Ravnateljica je iskazala želju da Narodna knjižnica i čitaonica bude uključena u program 
„Noć kulturnog blaga“. 

 
DAVORKA GRGURIĆ – Odsjek za komunalni sustav, prostorno uređenje i promet te 
gospodarski razvoj i imovinu bavit će se: 
‐ izradom rješenja o određivanju naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada 
‐ izradom rješenja za komunalni doprinos 
‐ izradom izvješća za reviziju vezano uz razvoj poduzetničkih zona od 2204. do 2012. 

godine 
‐ izradom Izvješća o stanju u prostoru 
‐ izdavanjem naloga, izradom troškovnika te pripremi terena za preseljenje Roma iz 

Delnica u Dedin te kontrolom radova na izgradnji potporno ogradnog zida na groblju u 
Zamostu Brodskom 

‐ radovima na popisu imovine 
‐ sređivanju javne rasvjete, obilasku terena, popisu rasvjetnih tijela koja su nova ili 

izmijenjena, izradi i montaži oznaka na stupove. 
‐ Za Gradsko vijeće pripremaju se: Odluka o agrotehničkim mjerama te Odluka o izmjeni 

vrijednosti zakupa zemljišta koje se do privođenja namjeni vodi kao poljoprivredno 
zemljište 

‐ vrši se priprema dokumentacije za zakup poljoprivrednog zemljišta u RH po zahtjevu 
agencija 

‐ rješava se niz pojedinačnih zahtjeva po zahtjevima stranaka kao i za poslovni prostor i 
zemljište za bobičasto voće i sadnju ljekovitog bilja. 

‐ referent za komunalnu naknadu vrši poslove vezane uz fakturiranje najma poslovnog 
prostora, javnih površina, zaštićene najamnine, refundaciju utroška električne energije, 



vode, odvoza smeća, troškove kotlovničara, čišćenje prostorija, knjiženje uplata za 
komunalnu naknadu, izlazak na teren i obuka volontera za ažuriranje podataka obveznika 
komunalne naknade, izdavanje rješenja o utvrđivanju komunalne naknade za nove 
obveznike itd. 

‐ Komunalni redar obilazi naselje Dedin s djelatnicima MUP-a u vezi ilegalnog 
doseljavanja i kampiranja na tom području, vrši kontrolu radova Jela nekretnina d.o.o. na 
popravku vrata stambenih kontejnera u Dedinu, svakodnevno kontrolira rad zimske službe 
te dnevnik rada djelatnika „Risnjak-Delnice“ d.o.o., izdaje suglasnosti za prekope, 
izrađuje ugovore svih uzurpacija vezano za ogrijevna drva i građevinski materijal, radi na 
hvatanju pasa lutalica te ostale nepredviđene poslove. 

 
NIKOLA MUVRIN naveo je da se, zbog snijega, osiguralo dežurstvo, osigurani su prioriteti i 
obavljen je posao čišćenja groblja, prilaznih putova i svega što se fizički stiglo. Apelira na 
gradonačelnika, zamjenicu i pročelnicu da „dušebrižnike“ grada uputi na „Risnjak-Delnice“ 
vezano uz prioritete čišćenja snijega. Danas se čisti park a djelatnici će biti uključeni i u 
akciju sanjkališta Potok. 
‐ Radnički dom – „Metal beneton“ postavlja stolariju u što su uključena i protupožarna 

vrata 
‐ kontaktira se s nadležnim inspekcijama vezano uz uvjete koje traže za prostor disco kluba 
‐ „Ivica“ d.o.o. i gospođa Gordana Savić upozorit će se da do kraja tjedna isprazne prostor 

od svojih stvari 
‐ krovište na mrtvačnici Crni Lug je gotovo no dogodila se krađa jednog vertikalnog žlijeba 
‐ ovoga tjedna poslat će se opomene za grobarinu. Gradonačelnik navodi da treba voditi 

računa o zastari mada ozbiljnost poslovanja nalaže da do zastare ne bi trebalo niti doći. 
‐ radi se na organiziranju dimnjačarske službe i u tom se smislu vode razgovori s 

Obrtničkom komorom Rijeka 
‐ sa Hrvatskim šumama obavit će se razgovor vezano uz njihovu ponudu da „Risnjak-

Delnice“ kupi plastenike za sadnju od rasadnika u Kuželju koji prestaje s radom 
‐ sutra će biti sastanak s novim distributerima za struju. Gordana Piskač podsjeća da je 

prošle godine Grad proveo natječaj za sve objekte te postoji ugovorni isporučitelj usluge. 
‐ u subotu je u Radničkom domu bila projekcija filma Rasima Karalića „Sjećanje na 

Kampor“. 
‐ na upit gradonačelnika postoje li kakve informacije o počiniteljima koji su otuđili vaze i 

ferale na groblju, navodi da se radi o 38 grobova s kojih su otuđene vaze te da je Policija 
na tragu počiniteljima. 
 

 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK također je ispričala svoj izostanak na prošlu sjednicu Kolegija, 
zbog bolesti. 
‐ napravljen je dopis prema TZ PGŽ a vezano uz neprepoznatljivost Gorskog kotara u 

okviru naziva i slogana ove krovne turističke organizacije. Naime, svojevremeno je 
Gorski kotar preimenovan u gorje, a sada se dogodilo da je i to nestalo što je vrlo 
nekorektno prema ovome kraju. 

‐  pročitala je plan aktivnosti koji je napravila Mirela Srkoč Šenkinc a koji se sastoji od 
završetka priprema „Noći kulturnog blaga. Medijska press konferencija bit će 29. 1. 

‐ provode se aktivnosti vezane uz sanjkački kup Gorskog kotara. Gradonačelnik upozorava 
da se hitno postavi znak zabrane prometa prema Potoku ali na način da ga se, u dogovoru 
s Policijom, postavi iza zadnjih kuća odnosno iza objekta gdje su apartmani Sara, te da se 
o tome izvijesti koncesionar Belobrajdić 



‐ na projektu marketinške obrade tržišta naznačeno je daljnje širenje, uz prijedlog 
direktorice da u ovaj krug ne ulazi Velika Britanija 

‐ Sajam Alpe Adria Ljubljana obuhvatit će Čabar i Delnice 
‐ nastavljaju se redovne aktivnosti vezane uz Katalog atrakcija i smještaja Gorskog kotara 
‐ sjednica Turističkog vijeća bit će održana idući tjedan 
‐ radi se na Kalendaru događanja. Od načelno planiranih svih termina u godini treba 

napraviti predložak kalendara za Grad Delnice koji bi izbjegao preklapanje sa 
događanjima u susjednim općinama i gradovima 

‐ radi se na redovitom financijskom poslovanju a završava se anketa za ispitanicu iz Istre 
‐ radi se na edukaciji djelatnika na novom programu digitalne arhive 
‐ GSC otkazao je TZ računovodstvene usluge. Nakon rasprave došlo se do zaključka da bi 

najprihvatljivije bilo da te poslove za TZ odrađuje „Risnjak-Delnice“. 
 
Ivica Knežević smatra da treba ugostitelje obavijestiti o održavanju sanjkaškog kupa kako bi i 
oni informaciju objavili na svojim stranicama, a operativnog nositelja – Udrugu Zdolanjski 
kraj obavezno treba pozvati.  
Što se tiče Noći delničkog kulturnog blaga predlaže suradnju sa školama jer se, na žalost, na 
mnogim kulturnim, zabavnim i umjetničkim manifestacijama ne vide učitelji, profesori i 
nastavnici što ne daje dobar primjer djeci, a ti su ljudi oduvijek bili nositelji kulture. 
Katarina Mihelčić navodi da su informaciju dobili svi, čak su i prijave dosta velike. Također 
upućuje nazočne da koriste institut stručnog osposobljavanja jer će se zahtjevi odobravati 1. 
veljače. 
Zaključeno je da će se za rad volontera pri TZ „sklopiti“ jedan kompjutor na kojem bi 
volonteri radili. 
 
 

Dovršeno u 10,00 sati. 
 
 
 

 
Napisala       Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl.iur. 


